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 Protokół nr 95/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 12 sierpnia 2021 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. 

Na wniosek przewodniczącego zdjęto z porządku posiedzenia następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt.: 

„Przebudowa ciągu komunikacyjnego obejmującego drogę powiatową Nr 1248N na 

odcinku Tereszewo-Nielbark oraz drogę powiatową Nr 1319N na odcinku Kurzętnik-

Kaługa”./dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład/ 

 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt.: 

„Przebudowa ciągu komunikacyjnego obejmującego drogę powiatową Nr 1236N na 

odcinku Wielka Tymawa-Łąkorz i drogę powiatową Nr 1299N na odcinku Wonna-

Radomno”. /dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład/ 

 

Pan Starosta poinformował, że na inwestycję dotyczącą odcinka Kurzętnik – Kaługa zostanie  

złożony wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, natomiast na odcinki Wielka 

Tymawa-Łakorz oraz Wonna-Radomno zostaną złożone oddzielne wnioski w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład, które były zaakceptowane uchwałami Zarządu Powiatu na 

posiedzeniu w dniu 21 lipca 2021r. 

 

Za zdjęciem punktów z porządku głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 92/2021.  
 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 92/2021. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 92/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana R. Zachwieja– 

wicedyrektora ZS im. C.K. Norwida w sprawie utworzenia klasy I LO o profilu 

matematyczno-technicznym.  

/na posiedzenie weszła pani B. Przeradzka-Martko – dyrektor ZS im. C.K. Norwida oraz          

K. Jaroszewska-Sobczak – inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji/ 

 

Pani Przeradzka-Martko poinformowała, że jest to pierwszy rok, w którym jest takie małe 

zainteresowanie profilem matematyczno-technicznym /dokumenty złożyło 12 uczniów/. 

Dodała, że w tej chwili największym zainteresowaniem cieszy się profil ekonomiczno-

lingwistyczny. Stwierdziła, że być może uczniów odstrasza rozszerzona matematyka, natomiast 
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nauka w tej klasie przygotowuje uczniów do kształcenia się na akademiach technicznych i 

politechnikach. Nadmieniła, że odebranie takiej szansy jaką jest nauka w klasie matematyczno-

technicznej jest dla uczniów z naszego terenu ogromną stratą. 

Pan Skarbnik stwierdził, że należy wziąć pod uwagę budżet szkoły, ponieważ tworzenie tak 

mało liczebnej klasy spowoduje wzrost środków własnych powiatu, które należy zaangażować 

w utrzymanie tej jednostki. Z informacji otrzymanej z Wydziału Oświaty i Promocji wynika, iż 

została przeliczona subwencja oświatowa na ucznia będącego w danej placówce. Wyjaśnił, że 

jeśli chodzi o budżet szkoły to powiat otrzymuje subwencji oświatowej  o 1 600 000 zł mniej. 

Dodał, że jeżeli chodzi o wynagrodzenia w tej szkole to powiat dokłada ponad 1000 000 zł. 

Stwierdził, że tworzenie tak mało liczebnych klas spowoduje, iż przez najbliższe cztery lata 

nauki powiat będzie dokładał do budżetu szkoły. Nadmienił, że rozumie, iż dobro ucznia jest 

najważniejsze ale należy tutaj powiedzieć jakie będą konsekwencje z tym związane w 

przyszłości. 

Pan Buliński zapytał, ile konkretnie środków należałoby dołożyć do tej jednej klasy, od ilu 

uczniów klasa się bilansuje. 

Pani Jaroszewska-Sobczak przedstawiła kalkulację subwencji oświatowej na jednego ucznia na 

2021 rok. Dodała, że wskaźnik Di jak również standard A na ucznia co roku wzrasta. 

Poinformowała, że subwencja na jednego ucznia na rok 2021 wynosi 7 573,09 zł. W związku z 

powyższym kwota subwencji na rok na klasę matematyczno-techniczną wynosiłaby     

90 877,08 zł /7 573,09 zł x12 uczniów/, natomiast koszt utrzymania tej klasy wynosiłby rocznie 

około 111 000 zł. W związku z powyższym różnica pomiędzy subwencją na ucznia a kosztem 

utrzymania tej klasy wynosiłaby około 30 000 zł na rok. 

Pan Wicestarosta zapytał, czy zatrudnienie nauczycieli stażystów zmniejszyłoby ilość 

nadgodzin a co za tym idzie koszty powiatu. 

Pani Przeradzka-Martko odpowiedziała, że jest to ostatni rok kiedy kończą uczniowie, którzy 

wcześniej uczyli się w Gimnazjum, dlatego też ten stan jest utrzymywany, żeby utrzymać 

zatrudnienie nauczycieli. Wyjaśniła, że dopiero w kwietniu przyszłego roku będzie obraz jakie 

będzie wymagane zatrudnienie. Dodała, że najprawdopodobniej nie będzie możliwości 

zatrudnienia dodatkowych nauczycieli, ponieważ taka kadra, która jest w tej chwili będzie w 

zupełności wystarczająca. Nadmieniła, że w późniejszym czasie najprawdopodobniej liczba 

nadgodzin się zmniejszy, ponieważ nie będzie tylu uczniów. 

Pan Wicestarosta stwierdził, że zależy mu na utrzymaniu tej klasy ponieważ idą do niej 

uczniowie z dużym potencjałem. 

Pani Przeradzka-Martko dodała, że proces rekrutacyjny jeszcze się nie zakończył, dlatego też 

jest szansa na to, że zwiększy się liczebność tej klasy. Stwierdziła, że odbieranie szansy nauki 

tak zdolnym uczniom będzie dużą stratą dla szkoły. Ponadto dodała, że wyniki matur w klasie 

matematyczno-technicznej są jedne z najlepszych w województwie. 

Pan Buliński zapytał, czy uczniowie, którzy złożyli podania do klasy matematyczno-

technicznej deklarowali inny wybór profilu. 

Pani Przeradzka-Martko odpowiedziała, że to był pierwszy wybór tych uczniów, nie wskazali 

innego wyboru profilu. Ponadto dodała, że nie ma miejsc w klasach o innym profilu. 

Pani Łątkowska zapytała, co w przypadku kiedy ta klasa nie zostanie utworzona, co z kadrą 

pedagogiczną. 

Panie Przeradzka-Martko odpowiedziała, że jeżeli piąta klasa nie powstanie to nikt nie straci 

pracy z nauczycieli. Natomiast byłaby to duża strata patrząc na rekrutację w przyszłym roku, 

ponieważ przyszli uczniowie znajdą szkołę, gdzie jest taki profil. 

Pan Starosta stwierdził, że jeżeli musielibyśmy dołożyć w skali roku około 30 000 zł to nie ma  

nad czym się zastanawiać.  

Pani Grzywacz stwierdziła, że dla młodzieży byłoby ogromne zaskoczenie, że tej klasy nie ma. 

Ponadto młodzież, która złożyła dokumenty do klasy matematyczno-technicznej 

najprawdopodobniej złoży dokumenty w innych szkołach. 
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Pani Łątkowska stwierdziła, że jeżeli w tym roku nie utworzymy tej klasy to na drugi rok 

młodzież złoży dokumenty w innych szkołach. Dodała, że należy się dobrze zastanowić i 

podjąć decyzję o utworzeniu tej klasy. Natomiast w razie potrzeby poszukać środków na 

utrzymanie klasy o tym profilu.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy wyrażają zgodę na utworzenie klasy o profilu 

matematyczno-technicznym. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na utworzenie klasy I LO o profilu matematyczno-

technicznym.  Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,                 

M. Buliński. 

Pismo pana R. Zachwieja– wicedyrektora ZS im. C.K. Norwida stanowi załącznik nr 3. 

 

/pani B. Przeradzka-Martko oraz pani K. Jaroszewska-Sobczak opuściły posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 

wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej za II kwartał 2021. 

/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie/ 
 

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że kwartalna informacja jest zgodna z planem 

finansowym Warsztatu Terapii Zajęciowej na rok 2021. 
 

Informacja Warsztatu Terapii Zajęciowej stanowi załącznik nr 4. 

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

(Biskupiec).   

/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że chodzi tutaj o zaliczenie dróg do kategorii dróg 

gminnych w miejscowości Biskupiec. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 5. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2021.  

 

Pan Starosta poinformował, że zmiana planu dotyczy umocnienia pobocza w Zwiniarzu, 

szacowany koszt wyniesie 6000 zł, powiat otrzyma pomoc finansową z gminy Grodziczno. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt.: „Przebudowa ciągu komunikacyjnego 

obejmującego drogę powiatową Nr 1248N na odcinku Tereszewo-Nielbark oraz drogę 

powiatową Nr 1319N na odcinku Kurzętnik-Kaługa”./dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg/ 

 

Pan Starosta poinformował, że wniosek o dofinasowanie projektu będzie złożony w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Pani Robaczewska poinformowała, że zmienią się koszty kwalifikowane w projekcie uchwały  

o koszty przejść dla pieszych, to jest o 300 000 zł i łącznie będą wynosić 13 570 000 zł 

/pierwotnie były koszty w wysokości 13 270 000 zł/ 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                  

J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt.: „Przebudowa mostu w ciągu drogi 

powiatowej Nr 1270N na rzece Drwęca w miejscowości Pustki wraz z dojazdem” – w 

zakresie obejmującym dojazd w km od 0+000 do 1+976 km”. /dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg/ 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem pana                     

B. Kurowskiego o dokapitalizowanie Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Pan Starosta poinformował, że sprawa będzie omawiana na posiedzeniu Zgromadzenia 

Wspólników, które odbędzie się po posiedzeniu Zarządu. 

 

Wniosek pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 6. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na budowę węzła cieplnego do budynku głównego Zespołu Szkół 

im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych / 

 

Pani Widźgowska poinformowała, że w związku z awarią kotłów na paliwo stałe trwały 

zarządca to jest Zespół Szkół imienia Cypriana Kamila Norwida złożył wniosek o wyrażenie 

zgody na budowę węzła cieplnego do budynku głównego szkoły. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Wniosek pani B. Przeradzkiej – Martko – dyrektor Zespołu Szkół im. C. K. Norwida stanowi 

załącznik nr 7. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 80 

obręb 9 Nowe Miasto Lubawskie na cele budowlane.  

 

Pani Widźgowska poinformowała, że zgoda na dysponowanie przez Lubawską Spółkę 

Komunalną Sp. z o. o. z Lubawy częścią nieruchomości oznaczonej ewidencyjnie działką nr 80 

obręb 9 Nowe Miasto Lubawskie, będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego, jest niezbędna 

na cele budowlane związane z budową przyłącza do sieci ciepłowniczej. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Wniosek Lubawskiej Spółki Komunalnej stanowi załącznik nr 8. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wykazu lokali użytkowych przeznaczonych do oddania w najem stanowiących 

własność Powiatu Nowomiejskiego. 
 

Pani Widźgowska poinformowała, że dotychczasowy najemca pani Monika Urbanek  wystąpiła 

z wnioskiem o zamianę lokalu użytkowego nr 113 na lokal użytkowy nr 218, rozwiązanie 

umowy najmu na lokal użytkowy nr 113 nastąpiło z dniem 31.07.2021 r. W związku z 

powyższym zostanie wywieszony wykaz na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego oraz 

zamieszczony na stronie internetowej Powiatu Nowomiejskiego pod adresem           

www.powiat-nowomiejski.pl, na okres 21 dni. Ponadto informacja o zamieszczeniu wykazu 

zostanie ogłoszona w prasie lokalnej. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem mieszkańców 

Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie przywrócenia połączeń autobusowych.  

/na posiedzenie wszedł pan D. Wiśniewski – naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu/ 

 

Pan Wicestarosta poinformował, że połączenia autobusowe w Gminie Nowe Miasto Lubawskie 

funkcjonowały w czasie, kiedy uczniowie uczęszczali do szkół. Dodał, że ma zapewnienie 

przewoźnika, iż w momencie powrotu uczniów do szkół połączenia autobusowe zostaną 

wznowione. Ponadto poinformował, że gmina planuje uruchomić busa, który będzie kursował 

na terenie powiatu. 

Pan Wiśniewski dodał, że autobus kursował zgodnie z rozkładem jazdy w dni nauki szkoły. 

Poinformował, że jeśli młodzież wróci od 1 września do szkół to autobus będzie kursował 

zgodnie z rozkładem jazdy. 

http://www.powiat-nowomiejski.pl/
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Pan Starosta stwierdził, że jeżeli dzieci nie wrócą do szkoły to problem pozostanie nie 

rozwiązany. Dodał, że w innych samorządach próbują tę kwestię rozwiązać. Poinformował, że 

wie, iż wiąże się to z określonymi kosztami dla powiatu ale należy się tą sprawą zająć.  

Pan Buliński stwierdził, że same gminy problemu nie rozwiążą. Dodał, że tym tematem musi 

zająć się powiat. Nadmienił, że na pewno gminy nie uchylałyby się od partycypacji w kosztach 

przedsięwzięcia. Poinformował, że należałoby przeprowadzić wspólną rozmowę z gminami w 

tym temacie, ale należy mieć konkretne informacje i propozycje. Stwierdził, że należałoby się 

zainteresować środkami, które przeznacza na ten cel Wojewoda. 

Pan Starosta poprosił pana Wicestarostę oraz pana Wiśniewskiego, żeby się sprawą jak 

najszybciej zajęli. Stwierdził, że należy również sprawdzić jakie są możliwości dofinansowania 

takich działań. 

Pismo mieszkańców Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 9. 

/pan D. Wiśniewski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia i przedstawienia Radzie Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim oraz 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie informacji o przebiegu wykonania budżetu 

za I półrocze 2021 r.  

 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 

2021 r.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 

wykonaniu budżetu Związku Powiatów Polskich za rok 2020. 

Informacja o wykonaniu budżetu Związku Powiatów Polskich za rok 2020 stanowi załącznik nr 

10. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do informacji. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportami o miejscach 

publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów 

Polskich. 

Raport Związku Powiatów Polskich stanowi załącznik nr 11. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o wyrażeniu zgody na czasowe zaprzestanie 

działalności oddziału chirurgicznego stanowi załącznik nr 12. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 
                                                                                                        Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                                      Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka 


